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Št. zapisnika: 1/24-26 

Ljubljana, 8. 4. 2024 

Zapisnik 1. redne seje predsedstva JZS 

 

Člani predsedstva: Igor Benko, Simon Burja, Marko Erker, Aleš Lajovic, Maks Merela, Klemen Mihalič, 

Samo Milanič, Maks Petrič, Damijan Potrpin, Miha Staut, Damijan Šinigoj, Bernard Štiglic, Jure Tičar, 

Marko Zakrajšek, Walter Zakrajšek 

 

Člani NO: Miha Čekada, Sašo Finžgar, Robert Rehar 

 

Prisotni na trenutni seji so podčrtani. 

 

Seja se je pričela ob 18:25. 

 

Dnevni red 

1. Sprejem dnevnega reda 
2. Potrditev zapisnika 21. seje predsedstva 
3. JZS opravila in realizacija sklepov občnega zbora 
4. Poročila in realizacija sklepov 

4.1. Poročilo predsednika 
4.2. Poročilo tajnika 
4.3. Poročilo blagajnika 
4.4. Poročilo katastra 
4.5. Poročilo JRS 
4.6. Poročilo službe za varstvo jam 
4.7. Poročilo službe za izobraževanje 
4.8. Poročilo varnostno tehnične službe 
4.9. Poročilo službe za jamsko in tehnično potapljanje 
4.10. Poročilo službe za šport 
4.11. Poročilo službe za jamski turizem 
4.12. Poročila članov predsedstva 

5. Nadzorni odbor 
6. Razno 
 
Ad. 1 
Nekoliko popravljen dnevni red je soglasno sprejet. 

 

Ad. 2 

Predsedstvo sprejema zapisnik 21. seje preteklega mandata. 

 

Sklep 001/24-26: Predsedstvo sprejema zapisnik 21. seje preteklega mandata. 

 



Ad. 3 

 

Sklep 002/24-26: Predsedstvo JZS potrjuje Damijana Šinigoja na poziciji I. podpredsednika 

(organiziranost, usklajeno delovanje ter planiranje), Aleša Lajovca kot II. podpredsednika 

(informiranje/stiki z javnostjo), Damijana Šinigoja kot tajnika in Bernarda Štiglica kot blagajnika. 

 

Sklep 003/24-26: Predsedstvo JZS potrjuje Damijana Potrpina kot praporščaka z namestnikom Alešem 

Stražarjem, Maksa Merelo kot predstavnika za stike s tujci, Sama Milaniča kot predsednika komisije za 

priznanja in Maksimilijana Petriča kot administratorja spletne strani in e-poštnega dopisnega seznama 

JZS. 

 

Nadzorni odbor je predsedstvo seznanil s svojim predsednikom. Ta bo Miha Čekada. 

 

Sklep 004/24-26: Predsedstvo JZS potrjuje namestnika vodje Katastra, Borivoja Ladišića. 

 

Sklep 005/24-26: Predsedstvo JZS potrjuje vodstvo JRS: namestnik vodje Maks Merela, vodja operative 

Damijan Potrpin, gospodar opreme Branko Mur, vodja izobraževanja Damijan Šinigoj, blagajnik 

Bernard Štiglic, IT Marko Erker. 

 

Blagajnik je odgovoril na vprašanje, ki ga je JD Sežana postavilo na OZ glede sredstev na računu JZS. 

Kataster še ni pripravil obrazca za tujce. 

 

Za plačilo članarine je po razlagi računovodkinje dovolj, da blagajnik izda blagajniški prejemek. 

 

Neplačnike članarin se pozove k plačilu članarine. Sklep je sprejet z 12 glasovi za, 2 proti. 

Sklep 006/24-26: Društva, ki imajo odprte neplačane postavke članarine, se pozove k plačilu članarine 

za zadnja 4 leta. 

 

Predsednik NO se je pri predsednici UIS pozanimal kaj je s priznanjem za največji svetovni jamarski 

dosežek. Ta mora preveriti še nekaj dejstev. Predsednik ostaja v kontaktu. 

 

Predsedstvo ugotavlja, da se društva lahko na razpise že zdaj prijavljajo kot člani JZS. Že zdaj lahko 

navedejo, da JZS podpira projekt. Glede primerov, ko bi želeli navesti kaj več, naj kontaktirajo 

predsedstvo, ki se bo odločalo o možnosti sodelovanja JZS. 

 

Tudi vodja SVJ je mnenja, da to, da je predsednik JZS na otvoritev klubskih prostorov poslal njega, ki je 

tudi član tega kluba, ni prav. V prihodnje se bomo temu še vedno poskusili izogniti. V primeru, da se 

ne bomo mogli, se društvu zavezujemo poslati opravičilo. 

 

Samo Milanič je že pripravil skupni tečaj prve pomoči za nekaj društev. Lahko ga kontaktira tudi JD 

Rakek, a ne more obljubiti, da bo imel čas, ko si bodo to zaželeli. Morda določimo en dan v sklopu 

izobraževalne službe. 

 



Ad. 4 

Predsednik: 

Ureja popravek statuta na Upravni enoti. 

Predsedstvu se zahvaljuje za nadaljevanje sodelovanja. 

Pogovarja se z v.d. predsednika TIC Bovec glede muzeja jamarstva v Bovcu. Menda si občinska uprava 

in finančne službe tega ne želijo, ker že imajo slabe izkušnje z drugo turistično ponudbo v občini. Morda 

se zadeva lahko razreši, a bi imeli zelo kratek rok za postavitev razstave. Predvsem čakamo pogodbo, 

pred tem si ne moremo privoščiti stroškov. 

Predsednik je pooblastil Sama Milaniča, da se pogovori z društvi glede skrbništva nad turističnimi 

jamami. Park Škocjanske jame naj bi bdel nad skrbniki jam, sredstva za obnovo infrastrukture v 

turističnih jamah so že dobili in jih morajo razdeliti med skrbnike. Društva bi dobila priznana sredstva 

za vzdrževanje/obratovanje infrastrukture v jamah. Predsednik bo Ministrstvu poslal zahvalo za 

obveščanje in prošnjo, da razloži merila za izbor jam, ki so na novem seznamu turističnih jam, ter 

razlago odločitve za skrbništvo namesto koncesije. Samo Milanič bo pripravil dopis. 

 

Tajnik: 

Pošto sproti pobira. Ni posebnosti. 

 

Blagajnik: 

Stanje na računu: 22.706,41 € 

Plačal je nekaj računov. Ima probleme z USB ključkom s podatki za 2024. 

 

Kataster: 

Redno delo. 

 

JRS: 

Vodja JRS je bil na sestanku z direktorjem Uprave za zaščito in reševanje. Dodelali so obrazec za 
prevzem MES med intervencijo oz. vajo. Uprava je potrdila prejem elaborata za vajo v rudniku Mežica, 
čakamo pa na pregled in komentarje. Konec maja bodo v Kranju Dnevi zaščite in reševanja. Vodja JRS 
si je ogledal lokacije. Kombi za RC SE je dobavljen in čaka na predelavo, stari bo šel v odprodajo. 
Izobraževanje ESA je prestavljeno na naslednje leto. 
 
Varstvo jam: 

Končal je pregled jam. Zabeležil je 3032 onesnaženih jam. Pripravil je tudi seznam obetavnih 

nadaljevanj, ki bi bil lahko dostopen v Spletnem katastru JZS. 

Bil je na sestanku z Ministrstvi (MNVP in MOPE), na katerem so se pogovarjali o postopkih pri čiščenju 

jam. Ugotovili so, da je onesnaženih jam preveč, da bi se očistilo vse, in si želijo prioritizirati jame, kjer 

je ogrožena pitna voda ali biotska raznovrstnost, dokazljivost tega je pa vprašljiva. 

 

Izobraževalna služba: 

Izpiti bodo 25. 5. v Ajdovščini in 7. 9. v Domžalah. Ta vikend bo srečanje inštruktorjev. 

 
Varnostno tehnična služba: 

Prisostvoval je na sestanku glede razvoja zaščite za glavo pri nosilih. Navezal je stik s podjetjem 

Akrapovič, ki se ukvarja tudi s proizvodnjo čelad. Tam je dobil nekaj nasvetov glede ojačitev in 

tehnologije proizvodnje. Na to temo se bo sestal tudi z Italijani, ki razvijajo svoj prototip. 



 
Služba za jamsko in tehnično potapljanje: 

Ni bilo poročila. 
 
Služba za šport: 

DZRJ SR Domžale organizira žimarjenje na silos, tudi JD Carnium Kranj bo pripravilo svoje tekmovanje 

na Kokrški most. 

 

Služba za jamski turizem: 

Ni bilo poročila. 

 

Člani predsedstva: 

Aleš Lajovic je bil na skupščini ZOTKS. Prisotnih je bilo 22 organizacij od skupno 40. Od njih si ne 

moremo obetati sredstev ali sodelovanja, nas pa poznajo. Predlagal je, da bi natisnili nekaj izvodov 

kitajskega prevoda Priročnika PP. 

 

Ad. 5 

Pripombe so podajali sproti. 

 
Ad. 6 

Jureta Tičarja predlagamo za Državno nagrado RS na področju ohranjanja narave. ZRC in društva bi 

prosili za podporo kandidature. 

 

Seznanili smo se z načrtovanimi datumi sej tekočega mandata. Predlagani datumi so v redu, Marko 

Zakrajšek jih bo objavil na spletni strani. 

 

Seja je bila zaključena ob 20:45. 

 

Zapisnikar: Marko Erker 


